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اصولگرایانتندروهمیشهسورناراازسمتمخالفدمیدهاند

بهروز نعمتی، عضو هیات رییسه مجلس دهم در مورد امکان شکل گیری ائتلاف اصولگرایان برای انتخابات ریاست جمهموری 96، گفت: هنوز معلوم نیست اصولگرایان برای انتخابات ریاست جمهوری دوازدهم به ائتلاف می رسند 
یا نه، اما آن چیزی که مشخص است این است که گزینه اصولگرایان معتدل برای انتخابات 96 اقای روحانی است. وی اظهار داشت: با توجه به فضایی که وجود دارد آقای روحانی مورد استقبال طیف گسترده ای از اصولگرایان قرار 
خواهد گرفت، اما ممکن است عده ای بخواهند کاندیدای خاص خودشان و یا در واقع کاندیدای تندی را معرفی کنند. نعمتی در پاسخ به این سوال که آیا این خطر متوجه جامعه اصولگرایی نیست که نواصولگرایان بخواهند اصولگرایان 
ســنتی را از دایره ائتلاف کنار بزنند و کاندیدای خاص خودشــان را معرفی کنند، گفت: جامعه اصولگرایی بســیار گســترده اســت و در چارچوب اصولی که وجود دارد قطعا این طیف تندرو اقلیت خواهند بود، گرچه کسی نمی تواند مانع 
این افراد شــود و ممکن اســت آنها افرادی را معرفی کنند که با این کارشــان تعدادشــان نه تنها زیاد نمی شود بلکه کمتر نیز می شوند یعنی نه تنها استقبالی از آنها نمی شــود بلکه ممکن است تعدادی از انها نیز از این طیف خارج شوند. 
وی با بیان اینکه این حرکات آســیب های جدی را به جامعه اصولگرایی زده اســت و در آینده نیز خطر این آســیب ها وجود دارد، بیان کرد: متاسفانه برخی افراد در جریان اصولگرایی همواره  سورنا را از سمت مخالف دمیده اند و بیشترین 

اسیب ها را نیز همین افراد به جریان اصولگرایی زده اند.

حرف های وزیر ارشاد مثل آمریکاست
امیر حسین قاضی زاده هاشمی عضو هیات 
رییسه مجلس با اشاره به صحبت های علی 
جنتی وزیر ارشــاد دولت یازدهم که اخیرا در 
خصوص برگزاری کنســرت در شهر مشهد 
مقدس گفته "نمی شــود یک استان خارج از 
قواعد کشور عمل کند و یک استان که جزیره 

جداگانه نیست"، اظهار کرد: وزیر ارشاد که خودشان عالم زاده هستند باید در نظر 
فقها در رابطه با برگزاری کنسرت در مشهد تامل کنند و به این نکته توجه کنند که 
شهرهای قم و مشهد با بقیه شهرهای کشور تفاوت هایی دارند؛ همانگونه که 
شرایط جمهوری اسلامی ایران با بقیه عالم متفاوت است و آمریکایی ها مدام 
به ما می گویند ایران نمی تواند جزیره جدایی در دنیا باشــد.  وی افزود: دولت 
چون نتوانسته خدمات لازم را به مردم را ارائه کند، با ایجاد دعواهای فرهنگی و 

امثالهم،در پی جذب مشارکت سیاسی برای انتخابات آینده است.

دعوای سیاسی با دولت نداریم
رئیس ســازمان بســیج دانشــجویی کشور 
اظهار کرد: موضع بســیج دانشــجویی در 
خصــوص برجام، موضع شــفافی اســت، 
ما دعوای سیاســی با دولــت نداریم. داوود 
گودرزی گفت: سازمان بسیج دانشجویی با 
اصل مذاکره مشکلی نداشته و ندارد،  ولی 

در خصوص فرمول دولت در مذاکره حرف کارشناسی داریم. وی خاطرنشان 
کرد:  دســتاورد برجام برای ملت ما این است که فهمیدند آمریکا بدعهد و 
زورگو اســت، ملت به نتیجه نرسیدن برجام را متوجه آمریکایی ها می دانند. 
گودرزی ادامه داد: هر کسی در قالب گفتمان انقلاب اسلامی حرکت کند، 
از او حمایت می کنیم، ما با دولت های مختلف در نظام جمهوری اسلامی 
ایران سیاســی برخورد نمی کنیم. وی یادآور شد: خط تمیز جریان انقلابی 
از جریان غیر انقلابی نیاز به روشنگری قشرهای انقلابی دانشگاهی دارد.

مخالفان شعار مرگ بر آمریکا
گفــت:  خاتمــی  ســیداحمد  آیت اللــه 
خودباختگانی که می گویند با شــعار"مرگ 
بــر آمریکا" آمریکا نمی میرد، بدانند با لطف 
خدا آنچنان که سوســیال دموکراسی شرق 
ســرنگون شــد در آینده لیبرال دموکراسی 
غرب هم سرنگون می شود، ولی باید مراقب 

باشــیم ناخداگاه خودباختگی در جان ما نیایــد. امام جمعه موقت تهران با 
بیان اینکه نخســتین گام سقوط یک ملت خودباختگی است افزود: تفکر 
اعتماد به غرب و دنیای استکبار، استفاده از اصطلاحات بیگانه در گویش، 
الگوبرداری از عناصر آلوده غربی، سبک زندگی غربی، تقدیر از شیفتگان 
فرهنگ غرب، احساس حقارت در برابر بیگانگان، حقیر متدینین، اسلام 
منهای روحانیت، تحت تاثیر شــبکه های بیگانه بــودن از جلوه های خود 

باختگی است. 

در ائتلاف با اعتدالیون 
هزینه هایی دادیم

رئیس فراکسیون امید گفت: در انتخابات مجلس 
دهــم به ایــن نتیجه رســیدیم که بــا اعتدالیون و 
حامیان دولت ائتلاف کنیم و برای این ائتلاف هم 
هزینه هایی داده شــد و حتی برخی از کاندیداهای 
حزبی جریــان اصلاح طلب هم بــه دلیل ائتلاف 
صورت گرفتــه نتوانســتند در داخل لیســت امید 

قرار گیرند.
محمدرضــا عارف در دیــدار جمعــی از نمایندگان 
نشریات دانشجویی دانشگاه های سراسر کشور با 
تاکید بر اینکه برنامه اصلاح طلبان اصلاح مسیر و 
عدم بازگشــت به گذشته بود، یادآور شد: متاسفانه 
به دلیل سوء مدیریت های صورت گرفته از بسیاری 
از شاخص های پیشــرفت و توسعه عقب ماندیم و 
رســیدن به اهداف ترسیم شده در سند چشم انداز 

با کندی صورت می گیرد.
رئیس فراکسیون امید با اشاره به انتخابات مجلس 
دهم و با بیان اینکه برای ادامه مســیر آغاز شــده، 
تصمیم به ائتلاف با جریان اعتدال گرفتیم، گفت: 
در انتخابات 92 ائتلافی صورت نگرفت و بر اساس 
خــرد جمعی و مقتضیات زمــان تصمیمی عقلانی 
گرفته شــد ولی در انتخابــات مجلس دهم  به این 
نتیجه رســیدیم که با اعتدالیــون و حامیان دولت 
ائتــلاف کنیم و برای این ائتــلاف هم هزینه هایی 
داده شد و حتی برخی از کاندیداهای حزبی جریان 
اصلاح طلب هــم به دلیل ائتلاف صــورت گرفته 

نتوانســتند در داخل لیست امید قرار گیرند.
عارف با اشــاره به فعالیت های دانشــجویی تاکید 
کرد: مســئولان دانشــگاه باید به این باور برســند  
که راه ارتقاء سطح فرهنگی دانشگاه برخوردهای 
خشــن و کمیتــه انظباطــی نیســت و نبایــد از 

ظرفیت های عظیم دانشجویی غافل بود.   
عضــو شــورای عالــی انقــلاب فرهنگی بــا بیان 
اینکه رســالت علمی دانشــجویان نباید فراموش 
شــود، به روند طی شــده از خرداد 92 تا انتخابات 
مجلس دهم اشــاره کرد و گفــت: فضای امنیتی 
که در گذشــته در کشور و دانشگاه ها وجود داشت 
نمی توانســت ادامه داشــته باشــد ، چــون چنین 
فضایی درشــان نظام اســلامی نبود و با آرمانهای 
امــام )ره( و انقلاب اســلامی فاصله داشــت. به 
همیــن دلیل جوانــان بخصوص دانشــجویان در 
خــرداد 92 به این نتیجه رســیدند کــه باید فضای 
کشور تغییر کند و در این مسیر نخبگان هم همراه 
جوانان شــدند و پروژه تغییر با موفیقت در گام اول 

به سرانجام رسید.
رئیس جمهور مسئله حصر را فراموش نکرده است
عــارف همچنیــن در ادامه و در پاســخ به ســوالی 
در ارتبــاط با مســاله حصر، گفــت: رئیس جمهور 
محترم حل مســاله حصر را فرامــوش نکرده اند و 
می دانم دغدغه بسیاری از دلسوزان هم رسیدگی 
به موضوع حصر اســت. به شــرایط پیچیده کشور 
هم همگان آشــنایی دارند و انشــالله  با ساز و کار 

منطقی این مساله حل شود.
وی در بخــش پایانــی ســخنان خود با اشــاره به 
قانــون فعلــی انتخابــات ایــن قانــون را دارای 
اشــکالات فراوان دانســت و گفت:لایحه قانون 
جامع انتخابات باید بر اســاس سیاست های کلی 
انتخابات که اخیرا در مجمع تشــخیص مصلحت 
نظام تصویب شــده است پس از ابلاغ توسط مقام 
معظــم رهبــری تدویــن و تقدیم مجلس شــورای 
اسلامی شود و مجلس هم باید با اولویت این لایحه 
را بررســی کند و امیدوارم در انتخابات آینده قانون 

جدید مورد استناد قرار گیرد.

خبرآنلایننوشت:اصولگرایانسنتیباائتلاف»دایرهای«بهمصافتندروهامیروند
اصولگرایان هنوز از استراتژی نهایی خود برای اردیبهشت 96 رونمایی نکرده اند اما تجربه دو انتخابات پیشین گویی سنتی های راست گرا را 

بر آن داشته که پرقدرت به میدان  تصمیم گیری های اصولگرایانه بازگردند.

ایسنانوشت:دیوارکوتاهیبهنام"رئیسجمهور"
ساده لوح، عمروعاص، خائن، قیاس با بنی صدر و ... تنها نمونه هایی از توهین هایی است که وقت و بی وقت نثار رئیس جمهور می شود. هم 

در رسانه های مخالف دولت و هم در تریبون های رسمی و سخنرانی ها.

فارسنوشت:رفاقتباصاحبانحقوقهاینجومیآری؛عذرخواهیهرگز!
اصلاح طلبان خود را فدایی دولت می نامیدند و همه عملکردهای دولت را قانونی و عقلانی جلوه دادند؛ اما چرا اکنون حاضر نیستند بابت 

حقوق های نجومی عذر بخواهند؟

پارسنیوزنوشت:معمایالویریو»فرقان«
آقای الویری در اولین دیدار با آیت الله مطهری جزوات گروه فرقان را ارائه می کند که در واقع  بنا به گفته های ایشــان در ان مقطع ،منابع 
آموزشــی گروه فلاح هم بوده است. یعنی، در اولین جلسات با آقای مطهری آنچه مورد بررسی و نقد آقای مطهری قرار می گرفته عقاید 

خود آنها بوده است.

عکس روزسایت نگار

»ریکاردو کابریساس« 
فرستاده ویژه رئیس 
جمهور کوبا روز شنبه 
با حجت الاسلام و 
المسلمین حسن روحانی 
دیدار و گفت و گو کرد.

خبرنامه
 شــنبه 23 مــرداد مــاه 1395

 بگیر و ببندها 
هزینه بالایی دارد

وزیر کشور در اولین گردهمایی روسای شورای امر به معروف و نهی از منکر وزارتخانه ها و دستگاه های اجرایی کشور که 
در وزارت کشــور برگزار شــد، با اشاره به اینکه اگر مبتنی بر فطرت کار کنیم و عقول جامعه بشری را تقویت کنیم؛ همه از 
این موضوع استقبال خواهند کرد، گفت: پس از اعتقاد قلبی به این موضوع بحث روش و شیوه ها مطرح است. حال این 
سوال وجود دارد که آیا در این راستا براساس عقل و عشق عمل کرده ایم یا به روش هایی عمل کردیم که نشان داده موفق 
نیستند؟ ما حرف های خوب و زیبا زیاد می زنیم اما مهم عملکرد است به طور مثال پیشرفت و آبادانی کشور در پنج برنامه 
توســعه پیش بینی شــده و در این راستا اعتقاد هم داشته ایم که باید این برنامه ها اجرایی شود اما چون شیوه های اجرایی 
درســت نبوده برنامه ها نیز به خوبی عملیاتی نشده است. رحمانی فضلی  با اشاره به اینکه در حوزه امر به معروف و نهی از 
منکر روش برخورد گاهی اوقات نامناسب بوده است، خاطرنشان کرد: این روشها قابل بازنگری و آسیب شناسی است. 
اگر به طور مثال هر سال سه یا چهار منکر را انتخاب و بر روی آن تمرکز می کردیم این همه انرژی و توانی که در رابطه با این 
موضوع گذاشتیم؛ تاثیرگذاری بیشتری به همراه داشت. رحمانی فضلی با تاکید بر اینکه در حوزه امر به معروف و نهی از منکر 
نیروی انتظامی باید آخر خط باشد، گفت: سال گذشته شاهد بگیر و ببندهای زیادی بودیم و تعداد زیادی را گرفتیم و بردیم 
و تعهد گرفتیم، اما این افراد فردا روزی قرار است ازدواج کنند و یا شغلی برای خود اختیار کنند و این افراد ناامید و مایوس 
می شوند؛ چرا که نگران پرونده خود هستند. برخورد نیروی انتظامی در این حوزه؛ هزینه های اجتماعی بسیار بالایی دارد.

نخستینوظیفهامربهمعروفونهیازمنکررصدهرمقدرتاست
معاون ســتاد امر به معروف و نهی از منکر نیز در این جلســه گفت: برخی به بهانه اجرای امر به معروف آن را به عنوان 
چماق نشــان داده اند در حالیکه امر به معروف و نهی از منکر موجب مهربانی و محبت می شود. هاشمیان با اشاره به 
ضرورت جذاب ســازی امر به معروف و نهی از منکر اظهار کرد: افکار عمومی امر به معروف و نهی از منکر را مبارزه با  
بدحجابی می دانند این در حالیست که نخستین وظیفه امر به معروف و نهی از منکر رصد هرم قدرت است. لازم است 
تــلاش کنیم که این پیام به جامعه منتقل شــود که اجرای امر به معروف و نهی از منکر باعث منافع کشــور و کاهش 
هزینه می  شود. وی تصریح کرد: اگر نتوانیم قانون امر به معروف و نهی از منکر را به درستی اجرا کنیم به پاشنه آشیل 
ما تبدیل خواهد شــد. معاون ستاد امر به معروف و نهی از منکر در بخش دیگری از صحبت های خود اظهار کرد: بی 
تفاوتی آسیبی است که امروزه جامعه ما گرفتار آن شده است و ما در معرض امواج بیگانگان هستیم که تلاش می کنند 
حساسیت ما را نسبت به ارزش های دینی و اخلاقی از بین ببرند و ما را بی هویت کنند. در نظام اداری و خانواده ها این 
بی تفاوتی وجود دارد. در نظام اجتماعی دنیا نیز این اتفاق در حال رخ دادن اســت. وی اضافه کرد: بی تفاوت کردن 
افراد ابزاری اســت که صهیونیســت ها و استکبار جهانی به کار گرفته است و شــرایط به گونه ای پیش رفته که از نظر 
صلیب سرخ بزرگترین تراژدی دنیا بی تفاوتی است. وی اضافه کرد: مقام معظم رهبری در سال 72 نسبت به تهاجم 
فرهنگی و شبیخون فرهنگی هشدار دادند و همان زمان ستاد امر به معروف و نهی از منکر شکل گرفت و تلاش های 
زیادی انجام شــد. هاشــمیان در پایان گفت: لازم است تفکر انتقادی و مهارت نقدپذیری را در جامعه نهادینه کنیم تا 

مخاطب امر به معروف و نهی از منکر به جای گارد گرفتن در مقابل آن تشکر کند.

برجام 4 مربوط به حقوق بشر 
و ازدواج هم جنس هاست

معاون فرهنگی ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی با اشــاره به برجام 2 و 3، اظهار داشت: دشمن همیشه سه محور را 
در مقابله با ملت ایران در نظر گرفته اســت که می توان از موارد  تحریم، نفوذ و تغییر باورها در این زمینه نام برد. قطعا 
تحریم ها به خاطر مســائل هسته ای ما نیســت بلکه آن ها با تحریم می خواهند برجام 2 و برجام 3 را پیگیری کنند و 

از قدرت ایران در منطقه بکاهند.
وی با بیان اینکه زیاده خواهی دشمن پایان ندارد، خاطر نشان کرد: برجام 2 و 3 از سیاست های دیگر دشمن است که 
به خاطر سیاســت های ما در منطقه پیگیری می شــود. باید گفت که برجام 4 نیز پیگیری سیاست های حقوق بشری 

است مثل اینکه بعد از برجام تمایل دارند که پروژه ازدواج همنجس ها در ایران را پیگیری کنند.
وی در ادامه خاطرنشان کرد: چالش اصلی نظام ما، چالش انقلاب اسلامی در مقابل اسلام امریکایی است. روحیه 
انقلابی گر در فضای مجازی باید به وجود بیاید که این امر می تواند بسیاری از معضلات را در این عرصه مرتفع نماید.

درفضایمجازی،قشرخاکستریجامعهرانتوانستهاینمجذبکنیم
ســردار محمدحســین نجات با یاد آوری فضای حاکم بر فضای مجازی، گفت: اگر در ســاختار فضای مجازی ما به 
این اعتقاد داشته باشیم که وارد یک جنگ شده ایم و تصمیم بگیریم که ما می توانیم، بنابراین حتما می شود که این 

تهدید فضای مجازی به یک فرصت بزرگ تبدیل شود.
معاون فرهنگی سپاه پاسداران با تبین سطور اصلی در فضای مجازی، افزود: ما در فضای مجازی با سه سطر اصلی 
مواجه هستیم که می توان از آن ها به عنوان حاکمیتی، مدیریتی و کاربری فضای مجازی یاد کرد. در واقع در سطح 

حاکمیتی باید  استقلال در فضای مجازی را ایجاد کنیم .
ســردار نجات با اشاره به دلایل نافرجام کودتای ترکیه و لزوم ایجاد شبکه ملی ارتباطات در کشورمان، اظهار داشت: 
باید شــبکه ملی اطلاعات را به داخل کشــور بیاوریم در واقع علت اینکه کودتای ترکیه نافرجام بود این بود که شــبکه 

اطلاعات در داخل ترکیه بود و به دست ارتش نیفتاده بود.
 وی در ادامه با تاکید بر حضور فعال در فضای مجازی کشور، تصریح کرد: سطح دوم در فضای مجازی سطح مدیریتی 

است در واقع ما باید بتوانیم که اپلیکیشن هایی را جایگزین اپلیکیشن های فعلی کنیم.
معاون فرهنگی ســپاه پاســداران، افزود: در سطح ســوم که کاربری فضای مجازی است در بخشی موفق و بخشی 
دیگر نا موفق بودیم. ما در ارتباط با قشــر حزب اللهی موفق و در مواجهه با قشــر خاکستری جامعه در فضای مجازی 

ناموفق بوده ایم .
وی در ادامه اظهار داشــت: چطور ما نمی توانیم پیام انقلاب را برای مردم عادی کشــور ارسال کنیم، باید ما در اینجا 
توجه داشــته باشــیم که این قشر چگونه صحبت می کنند و این یک نکته طبیعی است که زبان این قشر با زبان قشر 

حزب اللهی جامعه تفاوت داشته باشد.

هتاکیبهامامهادیپروژهوهابیتبود
ســردار نجات در خصوص حرکت وهابیت در فضای مجازی، گفت: پس از آنکه اطلاعات هتاک به امام هادی )ع( 
در فضای مجازی شناســایی شد، وقتی رفتند کســی که به امام هادی )ع( در فضای مجازی به طور گسترده اهانت 
می کرد، زمانی که وارد خانه شــدند، جانماز مادر این فرد را که در هنگام نماز شــب انداخته بود، هنوز در قسمت هال 

خانه پهن مانده بود.
معاون فرهنگی ســپاه پاسداران، گفت: پس از بازجویی ها متوجه شدیم، که این فرد یک طلبه بوده است که با هدف 
مقابلــه بــا وهابیت به فضای مجازی ورد پیدا کرده بود اما وقتی با وهابی هــا ارتباط برقرار کرده بود، تحت تاثیر آن ها 

قرار گرفته و به یکی از هتاکان به امام هادی )ع( مبدل شده بود.
وی افزود: وهابیت اینگونه روی افراد ما سرمایه گذاری می کند اما نمی توانیم با قشر خاکستری جامعه ارتباط برقرار 
کنیم و ما باید این بخش جامعه را به تولید کننده در عرصه انقلاب اسلامی تبدیل کنیم . سردار نجات با تاکید بر لزوم 
جذب بخش خاکستری جامعه، در عرصه فضای مجازی اظهار داشت: ما اگر بتوانیم قشر خاکستری را جذب کنیم 

می توانیم در مقابله با هجمه های دشمن به وسیله همین قشر خاکستری فائق بیاییم.


